
PROTOKOI, NR XLVI/ 09

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbl'tei w dniu 30 lipca 2009 roku w lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki publicznei

w JEdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Racty Miejskiej Pawei Blaszkiewi cz otworzyl obrady

XLVI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnycir, burmistrz6w. naczelnik6w

urzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w,
przedstawicieli lokalnych medi6w orazwszystkich przybylych na otrady. 

-

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obraci obecnyth jest 20 radnych;
Przewodnicz4cy Rady st*'ierdzil quorum prawomocne do pociejmowania uc'hwal.

Przewodnicz:4cy zg\osil kandydaturq radnego Janusza ZiEbiriskiego na sekretarza
obrad. Radny Janusz Ziqbiriski v,ryrazil zgodg.

Rada Miejska w JEdrzejowie przyjElajednogloSnie i,v drodze glosowania kaldydaturg
radnego Janttsza Ziqbif skiego na sekretarza obrad XLVI sesji l?.acly Miejskiej.
Z a - 2 0
Przeciw - 0
I4/strzvmalo siq - 0

4d.2.
Pr oponotu any p orzqdek o br ad :
1. otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przy'jt2cie porz4dku obrad.
3. Przf pcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprarvozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej scsji.
7. Uchwaia w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2009 rok.
8. Odpor,viedzi na interpelacje.
9. Sprawy ro2,ne.
10. Zamkniqcie obrad.
Nie zgloszono uwag clo proponowanego porzrldku obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do prctokolu nr XLV/09 z dnia2|t cz,erwca2009 roku.

A d . 4 .
1. Radny A. Czajor poitformowal, iz otrzymal odporvierJzi na zglaszane

interpelacje w sprawie rozbudowy kanalizacii na ulicy Jasionka oraz
przekaz,ania kr,voty 15 tys. zlotych dla policji celem clofinansou,ania patroli
pieszych. W obydrvu sprawach radny otrz,ym:al negatyvTns odpowiedzi tj. brak
Srodk6u' na ten cel. Radny pyta czy nie cla siq jednak wygospodarowa6
jakichkolwiek Srodk<iq', chocia| na dwie studzienki oraz napatroie dla pieszych"
Radny zttbrazowal wyglqd Parku 700 - lecia poclkreslaj4c, ze inwestycja nielest
jeszcze zakofrczona a juL park zdewastowano. Natomiast, co do kanilizacji na
ulicy Jasionka radny przypomnial, i2 tmawial siE z Burmistrzem,2e inwestycia



ta zostanie zrobiona z kwoty 400 tys. zlotych przeznaczonej dla Zakladu
Wodoci4g6w i Kanalizacji.

2. Radny P. Faryna zapytal, co w sprawie oSwietlenia w miejscowoSci Cierno -
zaszosie. Dokumentacja jest przygotowana, slupy s4 brak jedynie opraw
Swietlnych.

3. Radny P. Faryna przypomnial, iz zwracal sig do Burmistrza z prosb4
o zamontowanie czterech element6w na placu zabaw przy ulicy Konarskiego.
Na moj4 interpelacjg w poruszonej sprawie uzyskalem odpowiedZ, 2e zostanie
to zrobione . W zwiqzku z tym proszq o podanie konkretnego terminu realizacii

mojej proSby.
4. Radny P. Faryna zwr6cil sip o ustawienie lawki na osiedlu Zamol(, od wiaduktu

w kierunku cmentarza.
5. Radny P. Farynaporuszyl sprawQ dewastacji Parku 700 - lecia i zwrocil sig do

Burmistrza z zapytaniem czy podejmowane s4 jakies kroki w kierunku
zniwelowania tego procederu. Radny przypomnial, iz co roku zwraca sie
o monitoring miasta.

6. Radny P. Piec w nawiqzaniu do dewastacji Parku 700 - lecia zapytal Burmistrza
czy tozwazyt jego pomysl zamontowania kamer bezprzewodowych. Ponadto
zwr6cll siQ do Burmistrza o zabezpieczenie nowych inwestycji przed,
zniszczeniem.

7. Radny P. Piec zapytal, co ze skate - parkiem.
8. Radny T. Kot zwr6crl siE z zapytaniem czy Gmina jest przygotowana, aby

w roku ptzyszlym zlo2y(, wnioski w sprawie skanalizowania i zwodoci4gowania
teren6w wiejskich i miejskich. z mojej wiedzy wiem, ze niepodej-*urr" ,q
dzialani a w k i erunku przy g otow ania niezb pdnej do kum entacj i .

9. Radny T. Kot poinformowal, i2 zwr6cili siE do niego stlepikarze z rejonu
tr ysakowa w sprawie prowadzonego handlu obwoZnego. Radny zwtaca sip ao
Burmistrza z proSb4 o skontrolowanie czy osoby prowadz4ce handel obwo2ny
maj4 stosowne zezwolenia oraz czy spelniaj4 sanitarne noffny.

10. Radny Z. Adamczyk zwrocil siE w imieniu mieszkaric6w Jasionna z proSb4
o remont drogi gminnej w/w miejscowoSci na odcinku od drogi wolewOdzkiej
w kierunku kolejki.

11. Radny Z. Adamczyk zwrocil sig w imieniu Rady Soleckiej z miejscowoSci
W6lka z proSb4o remont drogi za W6lkqw kierunku Brzehnicy oraz diogi przez
las, kt6ra jest wlasnosci4 Gminy Jqdrzej6w i Gminy Imielno. itadny ,*fu"it ,iE
do Burmistrza, aby podjel rozmowy z w6jtem Gminy Imielno w sprawie
remontu tej drogi.

12. Radny Z. Adamczyk zwrocil sig z proSbq o remont drogi od miejscowoSci
Kopaniny w kierunku Wolicy.

13. Radny Z. Adamczyk zwrocil siq w imieniu mieszkaric6w Ignac6wki z proSbq
o zamontowanie przepust6w ulatwiaj4cych wejscie na chodnik. Radny
zasygnalizowal, iz mieszkaricy w/w miejscowoSci bezskutecznie zwracaj4 siE
w tej sprawie do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajolvych i Autostrad w Kielcach.

14. Radny z. Adamczykzwrocil sig z prosbqo remont drogi podchojny - cegla.
15. Radna J. Szreniawa zwr6cila siE z zapytaniem, kiedy Ugazie oswieilenie ria ulicy

Glowackiego.
16. Radna J. Szreniawa przypomniala, iz 6 lat temu rozpoczgto inwestyciE pn.

lqcznikulicy Zeromskiego - Kopemika. Do dziS dnia nie zostal on zroUilny.
17. Radna J. Szreniawa zwrocila sig z zapytaniem, kiedy bqdzie ogloszony konkurs

na Kierownlkazakladu uslug Komunalnych w JEdrzejowie.



18. Radna J. Szreniawa poruszyla sprawQ ulicy Murawiec. Radna przypomniala,
i2 stawiala wnioski do budzetu o inwestycjg na ulicy Murawiec majqc na
uwadze remont chodnika od ulicy Sienkiewicza. W budZecie wpisana jesi ulica
Murawiec, aprzecie2 faktycznie takiej ulicy nie ma.

19. Radna J. Szreniawa zwr6clla siE z zapytaniem, co w sprawie utworzenia
dodatkowego oddzialu przedszkolnego w Szkole Podstawowej numer 3
w Jgdrzejowie. Komisja Oswiaty stawiala w tej sprawie wniosek i nie ma
odpowiedzi.

20. Radna J. Szreniawa poruszyla sprawQ niezakofuczonej inwestycji na ulicy G6rnej.
21. Radna J. Szreniawaporuszyla sprawQ wygl4du gl6wnego wejScla do Gimnazjum

numer 1 w Jgdrzejowie.
22.Radny G. KuSmierz zwrocil siq z zapytaniem, jaka jest odpowiedZ na zLo2ony

wniosek w sprawie kolektor6w slonecznych.
23. Radny G. KuSmierz w imieniu mieszkaric6w Skroniowa zwr6cil siq o ustawienie

przystanku autobusowego w/w miejscowoSci.
24. Radny G. KuSmierz zwrocil sig z zapytaniem, na jakim etapie jest sprawa

przejgcia grunt6w pod budowq drogi w miejscowo5ci Ksi4Zg - SkroniOw nohy.
25. Radny G. KuSmierz zapylal czy byly wyremontowane hydranty na terenie

miasta i gminy a jesli nie to czy przewiduje sip taki remont.
26. Radny K. Swietlik zapytal, co z nieuporzqdkowanym terenem w okolicy

oczyszczalni Sciek6w w miejscowoSci Zagaje. Radny przypomnial, i'z
interwenioyal w tej sprawie kilkakrotnie.

27.Radny K. Swietlik zapytal, co w sprawie rozbi6rki budynku po bylej remizie.

A d . 5
Burmistrz M. Wolski, Burmistrz M. Piszczek oraz Kierownik Gminnego Zespolu

Obslugi Szk6t i Przedszkoli w Jqdrzejowie J. Robak udzielili wyjaSnief w nastgpujqcych
punktach zpracy burmistrza migdzy sesjami: 22,54,55.

Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy burmistrza mipdry sesjami.

Ad.6
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjptych na poprzednich

sesjach.

Ad.7
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkE do projektu uchwaly polegaj4c4 na

zmniejszeniu Srodk6w w dziale 754 rozdziale 75412 542i0 o kwotE iO tyr. 
"rioiyct,

z rozbiorki budynku remizy w miejscowoSci Zagaje oraz zmniejszenie Srodk6w w dziale 600
rozdziale 60016 5 4270 o kwotE 50 tys. zlotych z remont6w 6iez4cych dr6g. JednoczeSnie
zaproponowal zwigkszenie wydatk6w w dziale 600 rozdziale 60013 $ 6630 o kwotg g0 tys.
zlotych na dofinansowanie do dr6g wojew6dzkich (dotyczy ulicy Glowackiego).

Burmistrz M' Wolski uzasadnil przedstawione propozycjg zmianlo ornu*ianego
projektu uchwaly.

Wiceprzewo dniczqcy Rady Marek Zygan od,czytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady M. Zygan zwrocil sig z zapytaniem do Burmistrza
czy mo2na wstrzymai sip z podjpciem niniejszej uchwaly z uwagi na zaistniale w4tpliwoSci
ze strony radnych, co do rozdysponowania tych Srodk6w.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnit, i2 sqto umowy ju2 zawarte, w kt6rych okreSlone sq
terminy platnoSci. Do gl6wnych kwot nie powinna Rada mie6 w4tpliwoSci gdyz jest to



przyipte w wieloletnim planie inwestycyjnym budZetu roku bieZ4cego. Tak naprawdg s4 to
tylko korekty wynlkajqce, z przeprowadzonych postgpowari o udzielenie zam6wieri
publicznych i zawartvch um6w. Terminy biegn4 i jeSli nie podejmiemy dzialafr to Srodki
przepadnar.

Burmistrz M. Ptszczek zaapelowal do Rady o podjgcie niniejszej uchwaly.

O godzir-le 103s Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz ogtosil przerwp trwaj4c4
do godziny 1050.

Radny T. Kot poruszyl kwestip braku dokumentacji na kanalizacjq na terenach
wiejskich i miejskich. Radny wyrazlL swojq opinig, iz nie ma nic przeciwko miastu, ale
tozwoj powinien byc zrownowazony. Zaproponowal ustalenie hierarchii potrzeb w gminie
gdyL rczpoczyna sip inwestycje maj4ce na celu poprawienie estetyki miasti d. modemizacja
kolejnego parku, podczas gdy nie zaopatruje sig ludzi w podstawowy budulec zycia,jakim
jest woda.

Radna M. Barariska zvnocila uwagQ, i2 w chwili obecnej to nie jest park, ale niechlubne
miejsce naszego miasta. Park jest potrzebny spoleczeristwu, jako miejsce rekreacji
i wypoczynku.

,,To jest jakiS absurd.Przecie2 ustaliliSmy juz priorytety, Zalew to nie jest wymysl ani
Burmistrza ani m6j, ale proSba mieszkaric6w i miasta i gminy." - Powiedziala radna
M. Barariska.

Przewodnicz4cy Rady Pawel BlaszkiewiczzamknS dyskusjg w tym punkcie.
wiceprzew odnicz4cy Rady Pawel olszak odczytal proj ekt uchwaly.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalp nr XLVI /345/09 w sprawie zmian

w budiecie miasta i gminy na 2009 rok wraz zalqcznikami, do kt6rych Burmistrz wni6sl
autopoprawki, nastgpujAcQ iloSci4 glos6w:
Za - 1 0
Przeciw - 5
Wstrzymalo sig - 2
I U chw ala nr XLY I I 3 4 5 I 0 9 w zalqczeniu do pro to ko lul.

Ad.8
Radny A. Czajor pyta czy nie da siq jednak wygospodarowat jakichkolwiek irodk6w,

chociaz na dwie studzienki oraz na patrole dla pieszych.
Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, iz sltuacja jest o tyle trudna, 2e Zaldad, Wodoci4g6w

i Kanahzacji w Jgdrzejowie w porozumieniu z Burmistrzem ma zawarte umowy na zadinia,
kt6re s4 niezbEdne przy realizacji inwestycji. DuZo pieniEdzy przeznaczyliSmy na zalamany
kolektor A na ul. Sw. Barbary. Obecnie wykonywan" 

-r4 
korrtowne prace na ulicy

Pilsudskiego. Moze po rozliczeniu tych inwestycji wodoci4golvych znalazfyby siq jeszcz!
jakieS Srodki, bowiem widzE zasadnoSi tej inwestycji, przynajmniej, aby pozwolenie nie
upadlo. W tej chwili nie odstqpip jednak od zadal, kt6re zlecone ma zaklad.wodoci4g6w.

JeSli chodzi o pieni4dze dla policji rownieljestem zwolennikiem, aby zwigkszyla siq
liczba patroli w miescie. W obecnej jednak sytuacji finansowej gminy, kiedy mamy tak duze
inwestycje bgdzie to bardzo trudne. Byd moze na jesieni przeznaczymy jaka( kwotg.

Radny P. Faryna zapytal, co w sprawie oiwietlenia w miejscowoici Cierno - Zaszosie.
Dokumentacja jest przygotowanq, slupy sq brakjedynie opraw iwietlnych.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, iz jest to zadanie inwestycyjne, nieujgte
w budzecie.

Radny P. Faryna przypomnial, iz nryracal siq do Burmistrza z proibq o zamontowanie
czterech element6w na placu zabaw przy ulicy Konarskiego. Na mojq interpelacjq



Do propozycji radnego p. pieca
Burmistrz nie ustosunkowat sie.

w poruszonei sprawie uzyskalem odpowiedi, 2e zostanie to zrobione. W zwiqzku z tym proszQo podanie konkretnego terminu realizacji mojej proiby.
Burmistrz M'- wolski odpowiedTiai,"ie s4 zakupione rozne elementy hustawek.zastanawiamv siq, gdzie je umiescic,by(, mo2e "rgse jeszLze w parku 700 - lecia a czgsc, naulicy Konarskiego.

Radny P. Faryna n,vr6cil sie
w kierunku cmentqrza.

Burmistrz M' Wolski odpowiedzial, 2e mo2e zostanq wykorzystane niekt6re z tychlawek, jakie zostaly zdemontowane zparktt 700 _ lecia.
Radny P' Faryna poruszyl sprowQ dewastacii Parku 700 - lecia i zwrfucil siq doBurmistrza z zapytaniem czy podeimowqne sq jakiei lvoki w kierunku zniwelowania tegoprocederu. Rodny przypomniar, ii co roku rrroio siq o monitoring miasta.
Burmistrz M. wolski odpowiedzial, i2 nie ma pienigdzy w budzecie na monitoringmiasta.

Radny P. Piec zapytal, co ze skate _ parkiem.
Burmistrz M' Wolski wyjaSnil, iz jest oferta, prawdopodobnie z inwestycji park 700 -lecia zostanie trochp pieniqdzy i w6wczas podejmiemy dzialania. Decyzja zipaan,Ze skate -park nie bqdzie w Parku 700 - lecia.

o ustawienie lawki na osiedlu Zamoit od wiaduktu

w sprawe zamontowania kamer bezprzewodowych

Miejskiej, mySlg, Ze jakies interwencie
tych, ktorzy zajmujq siq handlem

nimi wladzy, nie mogg im niczego

mieszkaricdw lgnacfwki z proibq
chodnik. Radny zasygnalizowal, iz
siq w tej sprawie do Generalnei

Radny T. Kot zwr1cir siQ. z zapytaniem czy Gmina jest przygotowqne, abyw roku przyszlym zloiyt wnioski w sprawie skanalizowaniq i ,wodoirqgiwania teren1wwieiskich i miejskic-h. 
-Z mojei wiedzy wiem, ze niepodejmowene sq dzialania w kierunkuprzy go tow ani a ni e z b qdnej do kum e nt acj i.

Burmistrz M- Wolski odpowiedzial, 2e zlozenie wniosk6w wiqz,e sig z przygotowaniem
finansowym budzetu. Bqdziemy uchwalad budzet. Myslp, 2e pin, jako przewodnicz4cy
Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego poprze to w budzecie.

Radny T' Kot poinformowal, i2 zwr6cili siq do niego sklepikarze z rejonu Lysakowaw sprawie prowadzonego handlu obwolnego. Radny ,rroro siq do Burmistrzq z proibq
o skontrolowanie czy osoby prowadzqce haidet obwiiny majq stosowne ze^,volenia oraz czyspelniaj q sanitarne nlrmy.

Burmistrz odpowiedzial, iZ zglosi sprawQ Strahy
zostan4 podjqte. Dobrze bytoby mie6 namiary na
obwoZnym. Jeili chodzi o Sanepid, nie mam nad
nakazywac.

Radny Z' Adamczyk zwr6cil siQ. w imieniu mieszkaric|w Jasionna z proSbqo remont drogi gminnej w/w miejscowoici na odcinku od arolsi wojew1dzkiejw kierunku kolejki
Radny Z' Adamczyk zwrdcil siq -w imieniu Rady Soleckiej z miejscowoici Ilr1tkaz proSbq o remont drogi za w6tkq w 

_kier-unku Brzetnicy oraz drogi przez las, kt6ra jest
wlasnoiciq Gminy Jqdrzei|w i Gminy Imielno. Radny ,*r6rit siq do"Birmistrza, aby podjqtrozmowy z wijtem Gminy Imielno w sprawie remontu tej drogi.

Radny Z' Adamczyk zwr1cil siq z proibq o remofi Jrogi od miejscowoici Kopaninyw kierunku Wolicy.
Radny Z. Adamczyk zwr1cil siQ. w imieniu

o zamontowanie przepustfw ulatwiajqcych wejicie na
mieszkaricy w/w miejscowoici bezskutecznie zwracaia
Dyrekcji Drdg Krajowych i Autostrad w Kielcach

Radny Z. Adamczyk zwr1cil siq z proibq o remont drogi podchojny - Cegla.



Burmistrz M- Wolski wyjaSnil, i2 s4 to zadania inwestycyjne, jeSli da siE coS zrobi6
w ramach remont6w cz4stkowych, to zostanie zrobione, ale jako "o*" inwestycje nie.

Radna J. Szreniawa nwdcila siq z zapytaniem, co w sprawie utworzenii dodatkowego
oddzialu przedszkolnego w Szkole Podstawowej numer 3 w Jqdrzejowie. Komisja Oswiaty
stawiala w tej sprawie wniosek i nie ma odpowiedzi.

Kierownik Gminnego Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli J. Robak odpowie dzial, iz
wyjaSnieri pisemnych w poruszonej sprawie udzielil Komisji oswiaty w dniu 30 czerwca
biezqcego roku. Ponadto kierownik poinformowal, iz istnieje mozliwoSd zorganizowania
dodatkowego oddzialu przedszkolnego dla grupy wiekowej 4 - 5 latk6w przy Szkole
Podstawowej numer 3 w Jgdrzejowie. JeSli bgdzie przyzwolenie ze strony Rady wystosujemy
pisma informui4ce o nowo otwartym oddziale przedsztolnym.

Radna J. Szreniawa z,vrdcila siq z zapytaniem, kiedy bqdzie oiwietlenie na ulicy
Glowackiego.

Radna J- Szreniawa przypomniala, iz 6 lat temu rozpoczqto inwestycjq pn. lqcznik ulicy
zeromskiego - Kopernika. Do dzii dnia nie zostal on zrobiony.

Radna J. Szreniawa zwr6cila siq z zapytaniem, kiedy bgdzie ogloszony konkurs na
Kierownikq Zakladu Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie.

Radna J. Szreniawa poruszyla sprawQ ulicy Murawiec.
wnioski do budzetu o inwestycjq na ulicy Murawiec majqc
ulicy sienkiewicza. w budzecie wpisana jest urica Murawiic,
nie ma.

Radna J. Szreniawa poruszyla sprawe
I w Jqdrzejowie.

Radna przypomniala, iz stawiala
na uwadze remont chodnika od
a przeciez faktycznie takiej ulicy

wyglqdu gl6wnego wejicia do Gimnazium numer

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, iz zadawane pytania ze strony radnej to
w wigkszoSci zadania inwestycyj ne. Zgadzam siE z Pani4lesli chodzi o lqcznik 2;;;ki";;- Kopemika, ale Srodki nale2y w pierwszej kolejnoSci zaiezpieczy6 w budiecie.

Radny G. Kuimierz aur6cil siq z zapytaniem, jaka ieit odpowiedi na zlozony wniosek
w sprawie kolektordw slonecznych.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, iz oficjalnych informacji jeszcze nie mamy. po moich
rozmowach z Ministerstwem Rozwoju Regionalnego, taka *rtppnu informacja moze by6
po 27 lipca br. wydzial skontaktuje siE z instl'tu..j4 finunrujqct Naczelnik poinformowal
1nie, 2e prawdopodobnie oficjalne pismo w tej spiawie ;o;. byi w folowie sierpnia.
Spr6bujemy sig dowiedzie(, nieoficjalnie, czy prrynuj-niej rozstrzyinigte.yi.rt portgpowanie
przy ocenie merytorycznej, bo formalnQprzeszlismy, jako iwiqzekliiEarvg-inny. 

-^

Radny G. Kuimierz w imieniu mieszkaric6w Skronio*o ,*i6rit- siq o ustawienie
przys t anku aut obus ow e go w/w miej s cow o i ci.

Burmistrz M. Piszczek ustosunkowal siE do zgloszonej interpelacji w sprawach
r62nych.

Radny G' KuSmierz zwrdcil siq z zapytaniem, na jakim etapie jest sprawa przejqcia
gruntdw pod budowq drogi w miejscowosci Ksiqzq - skroniaw Doliy.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, 2e zarSwno radni jak i mies zkancy sq informowani
o sprawie na bieaqco. Zlozyl podzigkowania radnym, kt6rzy ,q ruunguzowani w sprawg.
Radny Kot byl z nami na rozmowach y warszawie. wydaje siE, ze FKp .h.. ise naszejgminie na ,,rgkp". Z deklarucji, jakie byly poczynione na spotkaniu z dyrektorami wynika,
ze istnieje mo2liwoSd przejqciatych grunt6* prt"tgming w polowie IX biez4cego roku. Taka
uchwala w sprawie przeipcia bylaby w6wczas miztiwi przez wysok4 Radi. Jezeli bgdzie
w polowie wrzesnia zgoda pKp, w6wczas przystgpujemy do podjgciu r.h*uty, a nastqpnie
akt notarialny i przejgcie nieruchomosci. w tej tn*itl ;*t p.o*udrorra wycena
nieruchomosci. Istnieje szansa na nieodplatne przejEcie, jesii cnoazi o ul. Torowq.
w przypadku skroniowa nie ma zgody na nieodplatne pizejE.l". co do kwestii odplatnosci



i formy ptzejpcia bgdzie rozstrzygala Rada w momencie przejmowania grunt6w, czyli
w polowie wrzesnia.

Radny G. Kuimierz zapytal czy byly wyremontowane hydranty na terenie miasta i gminy
a jeili nie to czy przewiduje siq taki remont.

Kierownik Z'akJadu Wodoci4g6w i Kanalizacjiw JEdrzejowie B. Janus odpowiedziala,
2e w tamach dotacji od miasta w wysokoSci 400 tys. zlotych mamy do wykonania zadania
w trakcie prowadzonych inwestycji na ul. Barbary i Pilsudskiego. Hydranty to niekoriczqca
sig historia. Stale s4 wymieniane lub naprawiane. Ponadto Kierownit B. Janus odniosla sig
takae do inwestycji wodno - kanalizacyjnych, podkreSlaj4c, ze priorytetem dla gminy jesi
uszczelnienie kolektor6w sanitarnych i modernizacja oczyszczalni. Po ostatnich ,ri.*utf, Ao
kolektor6w dostalo siE pelno piasku, kt6ry zatka\ urz4dzenia w oczyszczalni. Je1eli gmina
w 2011 r. nie rczwi4ze tych problem6w bEdzie miei spore klopoty.

Radny K. Swiettik zapytal, co z nieuporzqdkowanym terenem w okolicy oczyszczalni
iciek6w w miejscowoici Zagaie. Radny przypomnial, i2 interweniowal w tej sprmuie
kilkalvotnie.

Kierownik ZwiK B. Janus odpowiedziala, iz grrrz z oczyszczalni w Zagaju zostanie
wywieziony niezwlocznie,natomiast nie zostan4wywiezione Smieci tam skladowane.

Radny K. Swietlik zapytal, co w sprawie rozbifirki budynku po bylej remizie.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial,2e jest to zadanii zaplinowane w budzecie,

przystqpimy do rozbi6rki bez zbgdnej zwtoki. Postgpowanie bgdzie jak najszybciej ogloszone
w tym zakresie.

Ad.9
Soltys wsi Przqslaw Pan L. Sputo zwr6cil siE z proSb4 w imieniu mieszkaric6w wsi

o przygotowanie dokumentacji na skanalizowanie teren6w wiejskich.
Soltys wsi Mnich6w Pani KuSmierz poparla proSbg w/w soltysa podkreSlajqc, Le

problem braku kanalizacji na terenach wiejskich jest dla mieszkaric6w niezwykle 
-*ueny.

Brak wody jest, bowiem barier4dla rozwoju turystyki na wsiach.
Radny Powiatu H. Michalkiewicz podsumowal dyskusjg na temat zwodoci4gowania

gminy twierdzqc, iz zaldad wodoci4g6w w obecnej formie orginizacyjnej nie ma mo2liwoSci
pozyskania dodatkowych Srodk6w finansowych na ten cel.

Radna U. Kruk nawi4zuj4c do poruszanej sprawy przypomni ala, iz zostal odrzucony
fundusz sp6j no sci przez pan6w poruszai qcych dzi s iaj tq prout ematykg.

Radny S. Hatys zwr6clN sig z zapytaniem do Kierownik Zakladu Wodoci4g6w
iKanalizacji B. Janus, dlaczego to zaklad bEdzie usuwal gruz z terenu oczyszczalni skoro

nale2y to do wykonawcy. Ponadto radny S. Hatys poparl radnego T. Kota w sp.a*ie potrzeby
skanalizowania teren6w wiei skich.

Radna J. Szreniawa poruszyla sprawg funkcjonowania sprywatyzowanego szpitala
w Jqdrzejowie. Radna przedstawita jak zostala przyjgta przez personel szpiiala, bgdac
pacj entk4 potrzebuj 4cE pomocy.

Radna M. Barariska zabrala glos w omawianej sprawie potwierdzaj qc, iz faktycznie
docieraj4 sygnaly, co do funkcjonowania omawianej p1ac6wki. Wiele osot skarzy ,iq ,-,u
pracq szpitala. Jest zb5,t malo pielpgniarek, kt6re obci4ione se prace. Radna zaapelowali d,o
Rady Powiatu, aby sprawdzii jak faktycznie wygl4da syuac;a w szpitaiu po jego
sprywatyzowaniu.

Radny Powiatu H. Michalkiewicz przyif zgloszone uwagi, co do funkcjonowaniaw/w
plac6wki.

Radny T' Lesiakowski zwr6cil sip do mecenasa z zapytaniem o w4tpliwoSci, jakie
pojawily siq w zwi4zku z sytuacj4prawn4jednego zradnych. Radny Ltwa2a,ze podejmowane



::Yi!,ftez 
Radg mog4 posiadad wadE prawn4 i w trybie nadzoru zostac odrzucone przez

woJewoctQ.

Radny A. Czajor poinformowal, i2 zglosil sig do niego mieszkaniec - wykonawca Ietapu Parku 700 - lecia. ,,Podnosil rohne zarzuty i sygnalLo wal, 2e s4 nieprawidlowoSci
w wykonaniu II etapu. Rozmawialem w tej sprawii z burmistrzem i prosilem, abypowiadomid mnie o terminie odbioru. Nikt mnie nie zawiadomil. proszp, zatemPrzewodniczqcego Rady o skierowaniesprawy do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej celemjej rozeznania." - Powiedzial radny A. Czajor.

Wiceprzewodnicz4cy Rady P. o_lszak zvr".ocil sig z zapytaniem do Burmis trza czyinwestycja oczyszczalnia sciek6w w zagajach jest zaiohczona. Jekeli inwestycja nie jest
zakonczona to, na jakiej podstawie gruz ma wywozi6 Zaklad, Wodoci4g6w i Kanal izacji.Ponadto radny zwrocil sig z zapytaniem do Przewodnicz4cego Komisji Riwizyjnej o wyniki
kontroli oczy szczalni w Zagalach.

Ponadto Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej S. Hatys poinformowal, iz Komisja
zakonczyla kontrolp. W chwili obecnej Komisja ctku nu opinip radcy prawnego, kto mazawiadomi6 prokuraturp o podejrzeniu popelnienia przestgpstwa.

Radny G' KuSmierz zwrocil uwage, iz nie otrzymal odpowiedzi na interpelacjg
w sprawie ustawienia przystanku w miejscowoSci Skroni6w oraz zapyal o wodoci4g
w miejscowoSci Ksi429 Skroni6w. Ponadto radny zwrocil sig o wyr6wnutri. so metr6w drogi
w miejscowo5ci Brynica Sucha, gdyZ jest to odcinek trudno przejezdny dla pojazd6w.

Burmistrz M. Piszczek wyjasnll, i2 kazdy z radnych sklada wnioski w sprawieprzystank6w. W budzecie na ten cel mamy zabezpieczone tylko 20 tys. zlotych i tym siqmusimy gospodarowai.

wiceprzewodniczqcy Rady P. olszak poinformowal, iz zwrocili sig do niegomieszkaricy ulic Cicha, Nowa, Spokojna, Kadtubka w sprawie budowy kanalizacji
deszczowej. Mieszkaricy byli u burmistrza w tej sprawie i uslyszeli, 2e radni z tego okrggusLabo zabiegaj4 o t4 inwestycjg. wiceprzewodnicz4cy P. olszai przypomni al, zezar6wno onjak i radny S. Hatys skladali wnioski do budzetu - i.j ,prawie.

Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal, i2 nie jest jeszcze opublikowana
w Dzienniku urzgdowym uchwala w sprawie zmian w statucie Gminy ftarzeiow.

Ad. 10

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial,
zakonczT{ a j e szcze prac y.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w

Prot 01

2e zostala powolana komisja rozruchowa, kt6ra nie

Jgdrzejowie Pawel Blaszkiewi cz o godzinie 1220
w Jgdrzejowie.
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